

## **FELIX K [hidden hawaii, dystopian] – Biography(german below)**

Felix K is a DJ and Producer from Berlin; the visionary behind the labels '0000', 'Hidden Hawaii', 'Gilga', 'QNS', 'SUB' and 'Solaris Series'. His DJ career goes all the way back to 1997, when he started as a DnB DJ. 2007 turned out to be the year he stopped collecting DnB records in favor of Techno and House.

Although you can certainly recognize an immense intertext of inspirations that spans from music and movies to art and architecture, Felix' production output is hard to pinpoint to any specific musical genre. When listening to his music, it's hard not to appreciate the way he filters his inspirational input into unique moody and dubby music.

---

Felix K ist nicht nur DJ und Produzent aus Berlin, sondern auch der nimmermüde Visionär hinter den Labels „0000“, „Hidden Hawaii“, „Gilga“, „QNS“, „Sub“ und „Solaris Series“. Seine Anfänge als DJ machte er 1997 mit Drum 'n' Bass. Zehn Jahre später waren es dann House- und Technoplatten, die den leidenschaftlichen Vinylsammler zunehmend interessierten.

Felix' Produktionen einem bestimmten musikalischen Genre zuzuordnen ist alles andere als leicht. Der gemeinsame Nenner ist vielleicht nur das Zusammenspiel verschiedenster Inspirationen aus den Bereichen Musik, Film, Kunst und Architektur. In einzigartiger Weise führt er diese Inspirationen zusammen und filtert daraus seine tiefgründige Musik.

<http://www.residentadvisor.net/dj/felixk>

<https://www.facebook.com/flxk1>

<https://soundcloud.com/flxk1>